

**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

**CONVENTION SUPPRIMANT L'EXIGENCE DE LA LÉGALISATION DES ACTES  
PUBLICS ÉTRANGERS  
(La Haye, le 5 octobre 1961)**

Notification conformément à l'article 15 de la Convention

**AUTORITÉ**

**Fédération de Russie, 28-11-2008**  
(modification)

*(Traduction)*

Aux fins de l'article 6 de la Convention, la Fédération de Russie déclare que le Service fédéral d'enregistrement, ainsi que ses organes territoriaux, sont exclus de la liste établie antérieurement par la Fédération de Russie, désignant les autorités compétentes pour délivrer l'apostille prévue à l'article 3 de la Convention et l'apposer sur les actes devant être produits à l'étranger.

La compétence du Service fédéral d'enregistrement et de ses organes territoriaux est transférée au Ministère de la Justice de la Fédération de Russie ainsi qu'à ses directions territoriales.

La Haye, le 12 décembre 2008

XII Légalisation No. 10/2008

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

**CONVENTION ABOLISHING THE REQUIREMENT OF LEGALISATION  
FOR FOREIGN PUBLIC DOCUMENTS  
(The Hague, 5 October 1961)**

Notification pursuant to Article 15 of the Convention

**AUTHORITY**

**Russian Federation, 28-11-2008**  
(modification)

For the purposes of Article 6 of the Convention the Russian Side declares that it excludes the Federal Registration Service of the Russian Federation and its territorial bodies from the list earlier declared by the Russian Side specifying the competent authorities competent to issue the Certificate (Apostille), referred to in Article 3 of the Convention, on official documents to be produced abroad.

This authority of the Federal Registration Service of the Russian Federation and its territorial bodies is conferred on the Ministry of Justice of the Russian Federation and its territorial directorates.

The Hague, 12 December 2008